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Zápis č. 3/2023 z jednání Rady MAS STRÁŽNICKO 
ze dne 07.12.2023, konané na Hotelu Strážnice 

 
 

Jednání zahájil předseda spolku Bc. Otakar Březina ve 14hod. přivítáním všech  
přítomných účastníků jednání. Přítomno bylo 9 hlasujících členů Rady MAS a 1 člen rady MAS 
byl omluven. 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Program jednání: 

1. Zahájení a schválení programu 
2. Jmenování ověřovatele zápisu 
3. Vyhlášení 13. Výzvy PRV 
4. Příprava Programového rámce SZP pro období 2023-2027 
5. Interní postupy MAS Strážnicko IROP 2021-2027 
6. Vyhlášení 1. Výzvy IROP 21+ - Vzdělávání 
7. Informace o NZÚL 
8. Příprava GS MAS Strážnicko 
9. Různé 
10. Závěr 

 
1. Zahájení a schválení programu 
Předseda spolku zahájil jednání Rady spolku a informoval přítomné členy spolku a hosty o 
programu jednání.  
Usnesení č.1: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje program jednání. 
9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
 
2. Jmenování ověřovatele zápisu   
Předseda spolku pověřil zápisem Bc. Veroniku Bartoškovou, ověřovateli jsou navrženi: 
předseda spolku Bc. Otakar Březina – (Obec Kozojídky - dle stanov) a p. Pavel Lessl (spolky). 
Zápis stvrzuje svým podpisem předsedající a ověřovatelé zápisu. 
Usnesení č.2: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje ověřovatele zápisu předsedu spolku Bc. Otakara Březinu (Obec 
Kozojídky) a p. Pavla Lessla (Spolky). 
9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
 
3. Vyhlášení 13. Výzvy PRV 
Vedoucí kanceláře MAS Mgr. Vít Hrdoušek informoval členy o návrhu vyhlášení výzvy č.13 PRV, 
v celkové alokaci 1 402 509 Kč. Fiche s alokací finančních prostředků jsou v tabulce: 

Předpokládané datum vyhlášení výzvy je 14.12.2023, termín příjmu žádostí od 14.12.2023 
do 9.2.2024. Po seznámení se s celkovou alokací a rozdělením finančních prostředků pro 
jednotlivé fiche, vyzval předseda spolku přítomné členy k hlasování o jeho schválení. 
 
Usnesení č.3: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje vyhlášení výzvy č. 13 PRV. 

Číslo 
Fiche 

Název Fiche Vazba Fiche na článek Nařízení 
EP a Rady (EU) č. 1305/2013 

Alokace 
pro 13. výzvu 

F1 Udržitelné 
hospodaření v krajině  

Článek 17, odstavec 1., písmeno a) 
– Investice do zemědělských 
podniků 

200.000,- Kč 
 

F3 Podnikatelé pro rozvoj 
Strážnicka 

Článek 19, odstavec 1., písmeno b) 
- Podpora investic na založení nebo 
rozvoj nezemědělských činností 

400.000,- Kč 
 

F5 Veřejná prostranství, 
školy, spolková 
zařízení a expozice pro 
Strážnicko 

Článek 20 – Základní služby a 
obnova vesnic ve venkovských 
oblastech 

802.509,-Kč 
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 Fiche 1: částka 200.000,- Kč; Udržitelné hospodaření v krajině 
 Fiche 3: částka 400.000,- Kč; Podnikatelé pro rozvoj Strážnicka 
 Fiche 5: částka 802.509,- Kč; Veřejná prostranství, školy, spolky Strážnicko 

9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
 
4. Příprava Programového rámce SZP pro období 2023-2027  
Manažer MAS informoval přítomné členy o přípravě Programového rámce SZP pro období 2023-
2027, kde celková alokace pro MAS Strážnicko na toto období činí 9.706.700,- Kč. Bude 
možná podpora celkově 7 fichí. Obecné informace a specifické podmínky k jednotlivým fichím 
proběhla v prezentaci. Po diskusi bylo přijato usnesení. 
Usnesení č.4: 
Rada MAS Strážnicko souhlasí s návrhem Programového rámce SZP pro období 2023-2027 dle 
přílohy. První výzvy SZP budou vyhlášeny do března 2024. 
9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
 
5. Interní postupy MAS Strážnicko IROP 2021-2027 
Kancelář MAS informovala Radu o navržených interních postupech IROP v novém období. 
Interní postupy jsou zpracovány s cílem stanovit jednotná závazná pravidla v oblasti řízení 
výzev, hodnocení a výběru projektů MAS v IROP. Po krátké diskusi k dodanému materiálu bylo 
přijato rozhodnutí. 
Usnesení č.5: 
Rada MAS Strážnicko souhlasí s Interními postupy IROP 2021-2027 dle přílohy. 
9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
 
6. Vyhlášení 1. Výzvy IROP 21+ - Vzdělávání 
Kancelář MAS informovala Radu o přípravě vyhlášení 1.výzvy IROP 2021+ v oblasti vzdělávání, 
kde jsou připraveny projekty v zásobníku. 
Usnesení č.6: 
Rada MAS Strážnicko schvaluje vyhlášení 1. výzvy IROP 2021+ v oblasti vzdělávání do začátku 
března 2024 s alokací 3.8 mil Kč. 
9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
 
7. Informace o NZÚL 
Manažerka projektů Mgr. Monika Bělínová informovala přítomné o probíhající již druhé výzvě 
programu NZÚL (rozšířené o solární ohřev vody). Dosud bylo pomocí MAS podáno 78 žádostí. 
Z toho 25 žádostí bylo již úspěšně ukončeno. Byla úspěšně podána žádost na proplacení 
nákladů ve výzvě 1/2023 - Energetická osvěta a dotační poradenství a obdržena dotace za 15 
ukončených projektů.   Druhá žádost na proplacení 10 projektů je ve zpracování a bude podána 
v režimu de minimis. Vzhledem ke změnám v zákoníku práce pro DPP by bylo vhodnější 
nahrazení DPP pro NZÚL jinou formou např. pracovním poměrem s úvazkem 0,3. 
Rada MAS diskutovala podání žádosti o dotaci NPO4/23 na EnkoMAS, za účelem šířené osvěty 
v oblastech energetických úspor a inovací. mezi zranitelnými obyvateli, kdy kancelář MAS má 
možnost uspořádání semináře nebo přednášky v obcích pro zájemce o NZÚL a další 
dotační programů (Kotlíkové dotace, Oprav dům po babičce, atd).  
Usnesení č.7: 
Rada MAS Strážnicko souhlasí s podáním Žádosti o proplacení 10 projektů NZÚL. 
9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
Usnesení č.8: 
Rada MAS schvaluje nahrazení DPP za pracovní poměr s úvazkem 0,3 o stejné částce 
12 000 Kč/ měsíčně.  
9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
Usnesení č.9: 
Rada MAS schvaluje podání žádosti o dotaci NPO4/23 na EnkoMAS, kdy obsahem je vzdělávání 
veřejnosti, uspořádání seminářů ve spolupráci s obcemi za účelem šířené osvěty v oblastech 
energetických úspor a inovací. 
9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
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8. Příprava GS MAS Strážnicko 
Předseda spolku informoval přítomné členy Rady MAS o navrženém programu GS MAS: 

- Stav členské základny MAS 
- Volba orgánů MAS Strážnicko – Rada, Výběrová komise a Kontrolní výbor MAS 
- Programový rámec OPTP, IROP a SZP pro období 2023-2027 
- Výroční zpráva o hospodaření a činnosti MAS Strážnicko 2022, Zpráva o auditu 2022 

V rámci krátké diskuze nebyly vzneseny připomínky k navrhovanému programu.  
Pan starosta Ljasovský vznesl dotazy: kdy a kým jsou odsouhlaseny žádosti o půjčky obcím 
na provoz MAS v současném rozsahu a  jak v rámci schváleného rozpočtu spolurozhodují 
předseda a místopředseda o výdajích dle stanov čl.14, nikdo místopředsedu o ničem v 
průběhu roku 2023 neinformoval ? Manažer MAS pan Hrdoušek odpověděl že stále platí 
rozsah půjček odsouhlasených usnesením č. 7 radou MAS 18.11.2021. a dosavadní praxe je, 
že doklady na výdaje schvaluje a podepisuje statutár - předseda a o této činnosti informuje 
místopředsedu. 
 
9. Různé 
Byly představeny návrhy dotace z Jihomoravského kraje (JMK) na DT2 na podporu 
podnikatelů v částce 150 000 Kč se 70% dotací a DT 3 péče o zeleň v částce 90 000 Kč 
se 70% dotací, které je potřeba podat do začátku roku 2024.  
 
Usnesení č.10: 
Rada MAS Strážnicko souhlasí s podáním Žádosti na DT2 na podporu MAS a podnikatelů a DT3 
péče o zeleň na JMK. 
9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
 
Ukončení členství: Ke konci roku 2023 podali rezignaci na členství z důvodu pracovního 
vytížení: Ing. Petr Klásek za zemědělské podnikatele a p. David Kubica za podnikatele. 
Příjem nových členů: O členství projevili zájem Ing. Radim Chromeček, zemědělský 
podnikatel/vinař z Kněždubu a s doporučením zástupců obce Sudoměřice Ing. Jiří Uherek 
zemědělský podnikatel/vinař z D. Bojanovic, který má novou provozovnu v Sudoměřicích. 
 
Usnesení č.11: 
Rada MAS Strážnicko souhlasí s přijetím členů: 
Ing. Radim Chromeček, zemědělský podnikatel/vinař, Kněždub 
Ing. Jiří Uherek zemědělský podnikatel/vinař, Sudoměřice  
9(pro)/0(proti)/0(zdržel se) 
 
Nebyly vzneseny další podněty do diskuze. 
 
10. Závěr 
Předseda MAS poděkoval přítomným za účast a v 15:10 ukončil jednání. Termín dalšího 
jednání Rady spolku bude stanoven operativně dle potřeby. 
 
 
Ve Strážnici 7.12.2023 
 
Zapsala: Bc. Veronika Bartošková     
 
 
 
 
Ověřili:  
Bc. Otakar Březina, předseda (Obec Kozojídky)       ………………………………………………… 
 
 
 
Pavel Lessl (Spolky)                                      ………………………………………………….. 


